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Svar på fråga 2024/25:406 av Peter Hultqvist (S) 
Svenska säkerhetsintressen vid upphandling av svenska 
myndigheter 

Peter Hultqvist har frågat mig vilka initiativ jag tar för att 

svenska säkerhetsintressen ska värnas i samband med 

upphandlingar som genomförs av svenska myndigheter. 

Som Peter Hultqvist vet kan jag inte kommentera enskilda fall. 

Med det sagt är det dock givetvis viktigt att Sveriges säkerhet 

kan skyddas och att känsliga uppgifter inte sprids till obehöriga. 

Regeringen arbetar intensivt för att stärka skyddet hos 

verksamheter som bedriver säkerhetskänslig och samhällsviktig 

verksamhet. 

För de verksamheter som bedriver säkerhetskänslig verksamhet 

finns särskilda regler i säkerhetsskyddslagen (2018:585). En 

verksamhetsutövare som omfattas av lagen och som avser att 

genomföra en upphandling ska ingå ett säkerhetsskyddsavtal 

med berörd aktör, om aktören genom förfarandet kan få tillgång 

till säkerhetsskyddsklassificerade uppgifter i 
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säkerhetsskyddsklassen konfidentiell eller högre. 

Verksamhetsutövaren ska också göra en särskild 

säkerhetsskyddsbedömning och lämplighetsprövning och i vissa 

fall samråda med tillsynsmyndigheten inför upphandlingen. 

Det konstateras också att det i vissa fall finns utrymme för att 

inte tillämpa regelverk som gäller upphandlingar, om det skulle 

äventyra Sveriges väsentliga säkerhetsintressen. 

Regeringen tar frågan om Sveriges säkerhet på största allvar. 

Stockholm den 13 november 2024 

 

 

Pål Jonson 
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